



MAJLIS PERBANDARAN ALOR GAJAH
Jln Dato'Dol Said, 78000 Alor Gajah Melaka

AKUAN PENGESAHAN PROFAIL SYARIKAT PEMBEKAL / KONTRAKTOR

Nota penting untuk syarikat / kontraktor :

1. Sila lengkapkan maklumat di bawah dengan **TEPAT** pada ruang yang disediakan.
2. Sila sertakan **salinan pendaftaran SSM** dan **salinan penyata bank yang terkini** untuk tujuan pengesahan bayaran terus ke akaun (EFT) untuk semakan dan rekod Jabatan Kewangan, Majlis Perbandaran Alor Gajah.
3. Borang akuan ini juga boleh dimuat turun di e-borang portal rasmi mpag www.mpag.gov.my.
4. Sila kembalikan borang ini melalui Faks/Email/pos ke Jabatan Khidmat Pengurusan, Majlis Perbandaran Alor Gajah, Lebu AMJ, 78000 Alor Gajah, Melaka.
No Telefon : 06-5562575 Ext : 1261 (u.p: Mohd Khairul Bin Razali) No Faks : 06-5564909 EMAIL : pengurusan@mpag.gov.my

A. TUJUAN PERMOHONAN	<input type="checkbox"/> Permohonan Baru Pembekal (RM50.00)	<input type="checkbox"/> Yuran Pembaharuan (RM30.00)
	<input type="checkbox"/> Permohonan Baru Kontraktor (RM150.00)	<input type="checkbox"/> Kemaskini Maklumat
B. MAKLUMAT SYARIKAT / PEMBEKAL (Sila sertakan salinan pendaftaran SSM)		
No. Pendaftaran Syarikat Dengan SSM		
Nama Syarikat		
Nama Pemilik		
Alamat Syarikat		
No. Telefon Pejabat		
No. Fax		
Alamat E-Mail		
C. MAKLUMAT BANK (Sila sertakan salinan penyata bank yang terkini)		
Nama Bank		
No. Akaun Bank		
Jenis Akaun : (tandakan (/) pada ruang yang berkaitan	<input type="checkbox"/> Simpanan	<input type="checkbox"/> Semasa
ID Syarikat yang didaftarkan di Bank		
D. PENGESAHAN SYARIKAT PEMBEKAL / KONTRAKTOR		
Saya mengesahkan maklumat-maklumat akuan di atas adalah BETUL . Saya dengan ini membenarkan pemprosesan Data Peribadi yang dikemukakan oleh saya di dalam borang ini bagi tujuan pemprosesan pembayaran dan pendaftaran/ pengemaskinian maklumat pembekal/ kontraktor di Majlis Perbandaran Alor Gajah sahaja.		
Tandatangan		Cop Syarikat
Nama Penandatangan Sah Syarikat		
Nombor Kad Pengenalan		
Jawatan		
Tarikh		

Tarikh kemaskini : 25 Ogos 2022